
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 2/12 2020 
 

 
Mødedeltagere: Gitte Holm, Maria Tønder, Nadja Strojeck, Maria Feldberg, Pernille 

Gerstrøm, Pia Havemann (referent) 

  

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne  

Intet 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

3. Meddelelser fra formanden 

Budget 2021. Bevilliget tilskud fra kommunen 2021 gennemgået. Vi afventer svar fra div. 

fonde. 

 

4. Rapport fra kassereren 

Likviditetsbudget gennemgået af Nadja. Vi holder stadig stram styring af likviditeten 

grundet mange udgifter til baner i 2020.  

 

5. Rapport fra udvalgene 

Stævneudvalget 

Vi fik stor ros for vores C-stævne i efteråret. Planlagt springstævne d. 30.  januar og 

dressur d. 6. - 7. marts. Pga. af Coronarestriktioner må vi forvente, at det bliver i mindre 

form. Dressurhegnet tages ind og spyd tages op lørdag d. 12/12. 

Aktivitetsudvalget 

Vi mangler stadig en tovholder, men vi afventer, da der pt. ikke bliver holdt nogle  

arrangementer pga. Corona. 

 

6. COVID-19  

Intet nyt 

 

7. DRF  

Maria F. indberetter medlemstal. 

          



8. Halplan  

Halplan fremlagt og gennemgået og der følges op med underviserne. Vi efterkommer 

ønske om at halplanen ligger øverst på FB siden, når den er tilrettet. 

 

9. Generalforsamling 

Generalforsamlingen forventes afholdt medio marts.  

  

10. Evt. 

For sen udmelding på ABRs FB side vedr. fremrykning af tidspunkt til opsætning af 

springbane om onsdagen samt vanding af hallen lige inden. Det er taget til efterretning.  

 

  

Næste møde d. 27/1 2021 kl. 19.00 


